
KOMENTAR NA PISMO NEIMENOVANIH PLANINCEV IZ CELJA » KO TE PLANINSKI VODNIK NE ČAKA« 

Sestavek, ki sem ga prebrala, mi je tako dvignil pritisk, da moram navedeno demantirati, saj sem v 

dveh primerih bila prisotna, v enem pa celo odgovorna oseba. 

Preden pa  nekoga javno blati, pa mislim, da je potrebno stvari preverit. Vsaka plat ima dve strani. 

Najprej nam omenim 10 let staro zgodbo iz Tater, ki jo anonimneži omenjajo.  Takrat še agencija 

Izimanija sploh ni obstajala, kar lahko vsak na spletu preveri. Tatre so bile organizirane v okviru našega 

planinskega društva in jaz kot odgovorna oseba.  V Tatrah so se nekatere pohodnice odločile, da se 

ločijo od skupine in gredo po svoje.  Ja, mene je na koncu njihove poti ena od pohodnic klicala, a žal, 

sem imela telefon v nahrbtniku, nahrbtnik pa v prtljažniku avtobusa, saj smo se mi že vračali. Kdo je 

kriv? Jaz ali pohodnice, ki so želele ti po svoje? Vsekakor pa ne Izimanija, ki še ni obstajala.  

Tudi primeru Ribiške poti sem bila prisotna, zato bom opisala »opravičljiv razlog« zamujanja na 

avtobus.  Zaključek  pohoda dne 21.3.2023  je bil v mestecu Sagres, kjer je bil čas za ogled, pijačo 

oziroma prosto do 16,30 ure, ko je bil odhod avtobusa. Dva pohodnika sta si tik pred odhodom, ko 

smo že vsi odhajali proti avtobusu , naročila še eno pivo in se zavestno odločila za zamudo pod 

predpostavko, saj bomo pač počakali. Ko je ura odhoda že potekla je vodnik po zvočniku na avtobusu 

glasno vprašal vse prisotne ali ju bomo počakali. Niti enega glasu ni bilo »ZA« tudi od osebnih 

prijateljev ne. Ali je to opravičljiv razlog za zamujanje? Ali je to etično ravnanje in moralni odnos do 

ostalih pohodnikov, da celi avtobus čaka dva, ki sta se odločila še za eno pivo?  

Tretji navedeni primer s Tenerifov ne bom komentirala, saj nisem bila prisotna. Lahko pa glede na več 

desetletnih izkušenj dela z ljudmi komentiram le to, da so takšni in drugačni ljudje in tudi takšni, ki 

nikoli in nikjer ne bodo zadovoljni. Letos v Dolomitih mi je ena od pohodnic rekla, da je hrane preveč. 

Ja, eni pojemo več, drugi manj…. 

In še nekaj, slišim komentarje nekaterih….ja, mama sem, predvsem pa največji kritik z dolgoletnimi 

izkušnjami dela z ljudmi, in nadvse ljubim resnico, za katero stojim z imenom in priimkom 

                                    Lep planinski pozdrav in vse lepo in predvsem varen korak 

                                                                                                             Jadranka Furjan 


